

Circular

تعميم

<p>To : Trakhees Customer for Government Services.</p> <p>From : Department of Planning and Development - Trakhees</p> <p>Subject : Adding Employment contract attestation fee</p> <p>Date : 29-December-2019</p>	<p>إلى : متعاملي تراخيص للخدمات الحكومية</p> <p>من : دائرة التخطيط والتطوير - تراخيص</p> <p>الموضوع : إضافة رسم تصديق عقد العمل</p> <p>التاريخ : 29 ديسمبر 2019</p>
<p>Dear/ Valued Trakhees Customers</p> <p>The Licensing Department would like to extend their warm greetings and wishes for further progress and prosperity.</p> <p>Kindly be informed that 100 AED for employment contract attestation fee has been added as per the update from the General Directorate of Residency and Foreigners Affairs - Dubai.</p> <p>Accordingly, above fee has been activated on below services:</p> <ul style="list-style-type: none">- New Visa.- Visa Renewal.- Visa Transfer within Trakhees companies or Transfer from Government Sector/ Other Authority to Trakhees- Visa Amendment for Profession Change or for Visa Re-Stamping <p>The updated fee has been applied starting from Date: 20 December 2019.</p> <p>All transactions submitted before 20 December 2019 and to be completed on/after 01 January 2020, clients should pay the above fees to Trakhees when they submit their passports.</p> <p>Thank you for your continued support and cooperation.</p>	<p>السادة/ متعاملي تراخيص الكرام، تهديكم إدارة الترخيص أطيب التحيات متمنين لكم دوام التقدم و الازدهار.</p> <p>نيطكم علماً بأنه تم إضافة رسم تصديق عقد العمل بمقدار 100 درهم حسب التحديث من قبل الإدارة العامة للإقامة و شؤون الأجنبي - دبي.</p> <p>و عليه تم تفعيل هذا الرسم على الخدمات التالية:</p> <ul style="list-style-type: none">- إصدار إقامة جديدة.- تجديد إقامة.- نقل إقامة ضمن شركات تراخيص أو من جهة حكومية / سلطات أخرى إلى تراخيص.- تعديل إقامة لتغيير مهنة أو لإعادة ختم إقامة. <p>علماً بأنه تم العمل بالرسم المحدث ابتداءً من تاريخ : 20 ديسمبر 2019.</p> <p>أما المعاملات المتعلقة بالخدمات المذكورة أعلاه والتي تم تقديمها قبل تاريخ 20 ديسمبر 2019 و سيتم انجازها في/ بعد 1 يناير 2020، على أصحابها سداد الرسم أعلاه لتراخيص عند تسليمهم للجوازات .</p> <p>نشكر لكم تعاونكم الدائم والمستمر.</p>

Omar AlHamli

Executive Director -Licensing Department

Department of Planning and Development - Trakhees

عمر الهاملي

المدير التنفيذي- إدارة الترخيص

دائرة التخطيط والتطوير - تراخيص